
OSNUTEK O DAVČNI
POLITIKI
IN AVTOCESTNI SISTEM

Prva seja vseh treh zborov delegatske skupščine
v tekočem koledarskem letu je na svojem dnevnem
redu imela v prvi vrsti dve informaciji. Prva se je
nanašala na uresničevanje desetletnega programa
izgradnje cesl in mestnih obvoznic ter osnutek pra-
vilnika o realizaciji avtocestnega sistema. Osnov-
nim problemom, ki spremljajo raali/acijo tega za
Ljubljano zahtevnega programa in vprašanjem de-
legatom (mimogrede, o vseh podrobnostih je bila
skupščina tako rekoč iz prve roke zelo dobro in-
formirana) namenjamo več prostora na naslednjih
straneh te številke.

Kako smo v naši občini uresničili program iz-
gradnje družbenih objektov iz programa sairiopri-
spevka I in kako potekajo izgradnje tovrstnih ob-

SPREJETI DELOVNI PhOGRAMI
Dobro pripravljena predloga delovnih

programov občinske skuoščine in njenega
izvršnega sveta za tekoče koledarsko leto
opredeljujeta vrsto aktivnosti in dejavnosti
ter bogato raznolikost po vsebinski plati. S
strani delegadj je bilo podanih nekaj dopul-
nilnih predlogov, sicer pa so delegati podčr-
tali predvsem dosledno uresničevanje teh
delovnih usmerilev.

jektov iz programa drugega samoprispcvka pa tudi
ostale naložbe v družbeni standard, smo lahko
izvedeli iz dokaj kritične in dobro pripravljene in-
formacije občinskega izvršnega sveta. Stališče
predlagatelja je bilo tokrat »opremljeno« z vrsto
določenih in konkretnih ukrepov ter/adolžitev, ki
naj bi pospešile vse tisto kar že beleži zamudo. Pa
vendar, okrog te aktualne problematike, ki ji ob-
čani domala vsak dan namenjajo nemalo razprav,
delegati niso spregovorili. Torej, intormacija brez
vprašanj, pripomb in predlogov! Že pred samo
obravnavo na seji občinske skupščine pa je osnutek
dogovora o usklujevanju davčne politike za leto
1979, naletel na velik odmev v javnosti. Ta dogo-
vor, ki je bil sicer pripravljen v okviru odbora ude-
leženk na republiški ravni, dopušča v svojem delu
izenačitev stopenj. Predlo« našega izvršnega sveta,
da se v sedmem členu opredeli obdavčitev po
enotni stopnji 40 za vse priložnostne dohodke, ne
glede ali izvirajo iz intelektualnih ali avtorskih
opravil (za nekatere to pomeni tudi stoodstotno
povišanje) je bil predhodno usklajen z vsemi Ijub-

Ijanskimi občinami. V ubliki osnutka se je kot de-
lovno gradivo pojavil pred našimi delegati, najprej.
Po obravnavi so delegati soglasno sprejeli ome-
njcni osnutek dogovora hkrati z dopolnilnim pred-
logom občinskega i/všnega sveta, da se obveznosti
iz sedmega člena dogovora uskladijo v širšem slo-
venskem, najmanj pa v Ijubljanskem prostorj.
Sicer pa obveznosti iz dogovora ostajajo v okviru že
dogovorjenih iz preteklega leta. Zaradi tega pa je
bila tudi soglasna odločitevdelcgatov, da obravna-
vajo osnutek odloka o davkih občanov šele takrat,
ko bo oblikovan predlog dogovora o davčni politiki
(predv idoma marca) in je bil umaknjen z dnevnega
reda zborov krajevnih skupnosti in zbora združe-
net>a dela.


